



Saint Joseph and Precious Blood Parishes *Paroisses Saint-Joseph et Précieux-Sang*

Rev. Marc Piché – pastor / curé
Rev. Mr. Rick Jarvis – deacon / diacre

OFFICE

18318 County Rd 2,
Cornwall, ON. K6H 5R5
Tel: 613.931.1424 - Fax: 613.931.2428

OFFICE HOURS

Tuesday to Thursday
9am to 4pm

Web site: www.preciousbloodparish.ca

preciousblood@bell.net

saintjoseph@bell.net

Bulletin of January 21 & 28, 2018 **Feuillet du 21 et 28 janvier, 2018**

Sacrament of Baptism

Kindly advise the pastor at least two months before the date of the celebration.

Sacrament of Marriage

The pastor would be please to meet those preparing for marriage one year before the marriage date. You must be registered and members of the parish.

Sacrament of Penance

Before the Eucharistic celebrations or by appointment at the rectory.

Our Sick

We are always pleased to bring Holy Communion to the sick, to the elderly unable to come to church. Contact the pastor or the deacon.

Sacrement du baptême

S'adresser au presbytère au moins 2 mois avant la date de la célébration.

Sacrement du mariage

Le curé sera heureux de rencontrer les futurs mariés 1 an avant leur mariage. Vous devez être enregistré et membre de la paroisse.

Sacrement de pénitence

Avant les célébrations eucharistiques ou sur rendez-vous au presbytère.

Nos malades

Nous sommes toujours heureux d'apporter la Sainte Communion aux malades ou aux vieillards retenus à la maison. Adressez-vous au curé ou le diacre.

THIRD SUNDAY IN ORDINARY TIME / TROISIÈME DIMANCHE DU TEMPS ORDINAIRE

SATURDAY, January 20th

16h00 (Lancaster) **Freida & Karl Nadlinger** par Johanne & Hermine Mader
17h30 (Glen Walter) **PRO POPULO**

SUNDAY, January 21st

9h00 (Glen Walter) **Howard McEvoy** by Gabe & Louise McEvoy
11h00 (Lancaster) **Isabelle Carriere** by Melissa, Stephane & sister Mya



TUESDAY, January 23rd

9h00 (Glen Walter) **Aline et Helene** par leur frere

WEDNESDAY, January 24th

9h00 (Lancaster) **Kay McDonald** by the estate

THURSDAY, January 25th

9h00 (Glen Walter) **Rolland Piche** par Denis & Josee Doutre

FRIDAY, January 26th

9h00 (Lancaster) **ADORATION**
9h30 (Lancaster) **Buschor & Oeggerli families** by Paul & Heidi Oeggerli

FOURTH SUNDAY IN ORDINARY TIME / QUATRIÈME DIMANCHE DU TEMPS ORDINAIRE

SATURDAY, January 27th

16h00 (Lancaster) **Defunts famille Marleau** par Louisette Marleau
17h30 (Glen Walter) **PRO POPULO**

SUNDAY, January 28th

9h00 (Glen Walter) **Florence Lapierre** by Richard & Eileen Lapierre
11h00 (Lancaster) **Francois Viau** by Audrey, Melanie & Patrick



TUESDAY, January 30th

9h00 (Glen Walter) **Rolland Piche** by Knights of Columbus 5068

WEDNESDAY, January 31st

9h00 (Lancaster) **Lucille & Adelard Peloquin** by the estate

THURSDAY, February 1st

9h00 (Glen Walter) **Aux intentions de Reine-Aimee Brais** par son fils

FRIDAY, February 2nd

9h00 (Lancaster) **ADORATION**
9h30 (Lancaster) **Ames du purgatoire** par Marie Bowen

FIFTH SUNDAY IN ORDINARY TIME / CINQUIÈME DIMANCHE DU TEMPS ORDINAIRE

SATURDAY, February 3rd

16h00 (Lancaster) **Therese Bercier** par Yvon Bercier
17h30 (Glen Walter) **PRO POPULO**

SUNDAY, February 4th

9h00 (Glen Walter) **Angele Piche** by Florence & Dalton Merpaw
11h00 (Lancaster) **Frieda & Karl Naddinger** by Johann & Hermine Mader



Precious Blood Parish in Glen Walter will be hosting their next **BINGO** on **Wednesday, January 24th, 2018** in the church hall starting at 7:00 pm. **EARLY BIRD GAMES** start at 6:20 pm. Over \$1200.00 to be won. **Hope to see you there!**

La Paroisse Précieux-Sang, de Glen Walter, planifie son prochain **BINGO** le **mercredi, 24 janvier, 2018 à 19h00** dans la salle paroissiale. **PARTIES ARRIVE-TÔT à 18h20**. Plus de \$1200.00 à gagner. **Espérant vous voir des nôtres.**

The **SEAWAY VALLEY THEATRE COMPANY** will soon present their annual musical production, **"Beauty and the Beast"**. Show dates are **February 16th, 17th, 23rd and 24th at 7:30pm**; we also have two afternoon matinees on **February 18th and 19th at 1:30pm** at the **Aultsville Theatre**. Advance tickets are available online at www.svtc.theticketwicket.ca. Also available in person or by phone at the SD&G United Way office, 405 Fourth Street West, Cornwall, 613-932-2051.

SOUPER « Ragoût de bœuf à volonté » paroisse Précieux-Sang GLEN WALTER



Les Chevaliers de Colomb Conseil 5068 Glen Walter, vous invitent le **dimanche, 21 janvier, 2018, de 16h à 19h**, dans la salle paroissiale. Coût : 10\$ par personne. Au profit du conseil.

" All you can eat Beef Stew" SUPPER - Precious Blood Parish, GLEN WALTER



The Knights of Columbus Council 5068, invite you on **Sunday, January 21, 2018 from 4-7 pm**, in parish hall. Cost: \$10.00 per person. In support of the council.

Père Claude Thibault et les paroissiens de Ste-Thérèse-de-Lisieux, vous invitent à leurs prochain bingos, les **jeudis, 1^{er} et 15 février**, dans leur salle paroissiale. Les portes et cantine ouvrent à 17h30; lève-tôt à 18h30, le bingo commence à 19h. Coût -15 cartes 20\$ inclus les parties spéciales; 50/50 extra. Montant à gagner 1,100\$ plus les parties 50/50.

Pèlerinage en Grèce + Croisière - Sur les pas de Saint-Paul avec Père Marc Piché, du **29 septembre au 12 octobre, 2018**. Pour plus de ample renseignements, S.V.P. communiquer avec Madeleine Lepage au 613-932-4136, par courriel : madonnat@hotmail.com ou Père Marc au 613-931-1424.

Pilgrimage in Greece + Cruise - The footsteps of Saint Paul with Father Marc Piché from September 29th to October 12th, 2018. For more information, please contact Madeleine Lepage at 613-932-4136, by email: madonnat@hotmail.com, or Father Marc at 613-931-1424.

Souper et Soirée du Bon Vieux Temps, le samedi 27 janvier 2018, à la salle paroissiale Sacré- Cœur, Alexandria. Buffet traditionnel servi de 17h30 à 19h00. Coût du buffet et danse : 25\$; danse seulement : 12\$. Danse de 20h à minuit. Musique: Roger Hamelin, *MacMaster* et *Flipson Dancers*. Les profits seront distribués entres les Filles d'Isabelle (cercle 919), La Soupière et les Chevaliers de Colomb (conseil 1919). Pour réservations veuillez contacter Gérald Trottier au 613-525-1310, Hilda Brunet au 613-525-1897 ou Lise Larocque au 613-525-1007. Dites-le à vos amis! Bienvenue à toutes et à tous!

A six week course on *St. Paul's letter to the Philippians* is being offered starting **Wednesday February 14th from 7 pm to 9 pm** in the St. Columban activity room. Cost: \$40.00. To register call Marilyn Light 613-537-2021, marilynn.light@gmail.com or Heidi Krol 613 3477561 michaelkrol@xplornet.com

WHAT CATHOLICS BELIEVE – with Fr. Kevin Maloney - Join us **Wednesday mornings from 9:00-10:00 a.m.** in the St. Francis de Sales Parish Hall as Fr. Kevin gives an "Introduction to the Old Testament". It's a great way to learn more about your faith this Lenten season. These 1-hour sessions run each **Wednesday from February 21st, 2018 to March 28th, 2018**. All are welcome to these informative talks by Fr. Kevin with time set aside for questions.

Knights of Columbus - Council 9780 cordially invite everyone to their "Breakfast" on **Sunday, January 28, 2018 - from 9:00 a.m. to 12:00 noon**. St. Anthony's Parish Hall, Apple Hill. Everyone Welcome! (Free Will Offering)

« **Souper Pâté Chinois** » au Profit de la **Paroisse Nativité** - le **dimanche, 21 janvier 2018, de 16h30 à 19h30**. Coût: 15,00\$ par personne. Claude Villemaire: 613-932-4292 - Armand Labelle: 613-938-0136. **LA NATIVITÉ, J'Y CROIS!**

Get set for Kindergarten! *The Catholic District School Board of Eastern Ontario, Kemptville.*

Registration for the 2018-2019 school year is now underway at your local Catholic school. French Immersion is offered at many of our schools. In addition, we offer before and after school programs, and on-site daycare at some locations. Please call your local Catholic school for more information, or visit www.cdsbeo.on.ca for a complete list of schools and information on how to register your child.

Introducing the Cornwall & Area Catholic Young Adults Group, a community of Catholic Young Adults who seek fellowship with each other and to grow in faith. The group is open to all young adults in their 20's and 30's whether single or married. Join us for our first meeting on Wednesday, January 24th at 7 pm at 300 Montreal Road (the Salesian Sisters' residence located on the east side of Nativity Co-Cathedral.

Le groupe de jeunes adultes catholiques de Cornwall et de la région est une communauté de jeunes adultes catholiques qui recherchent la communion fraternelle et à grandir dans la foi. Le groupe est ouvert à tous les jeunes adultes dans la vingtaine et trentaine, qu'ils soient célibataires ou marié(e)s. Joignez-vous à nous pour notre première réunion, le mercredi 24 janvier à 19h, au 300 chemin Montréal (la résidence des sœurs salésiennes située du côté est de la Co-cathédrale de la Nativité).

Mon école c'est l'école catholique de langue française!

C'est déjà le temps des inscriptions à la maternelle. Alors, si vous connaissez des enfants qui auront 4 ans avant le 31 décembre, 2018, il est temps de les inscrire dans une école catholique de langue française. Ils ne parlent pas français? Ne vous en faites pas, nous avons des programmes de francisation dans toutes nos écoles pour appuyer les élèves. Voici les dates des séances d'information. On peut aussi faire l'inscription en tout temps en téléphonant pour fixer un rendez-vous.

ÉÉC de l'Ange-Gardien: le 30 janvier – 13h15 ou le 7 février – 19h00 Tél. 613-347-2728

ÉÉC de Elda Rouleau: le 25 janvier – 9h00 ou à 18h00 Tél. 613-525-1281

ÉSC Le Relais: le 1^{er} février – 19h00 Tél. 613-525-3315

Soup's On by the Alzheimer Society of Cornwall and District - **Tuesday January 23** at Civic Complex, Salon B, **11:30 am - 2:00 pm**. Taste 12 soups and vote for your favourite. Silent auction, prizes, 50/50 draw, music and more. Stop in for warm soup on a cold winter's day! For more information, contact 613 932-4914

Le Potage est prêt, avec la Société Alzheimer de Cornwall et région, le **mardi 23 janvier** au Centre Civic Complex, Salon B, de **11h30 à 14h00**. Goutez à 12 potages et votez pour votre recette préférée. Encan silencieux, prix, tirage 50/50, musique et plus. Venez faire un tour, pour une bonne soupe chaude pendant une journée d'hiver. Pour des renseignements additionnels, communiquez avec nous au 613 932-4914.

St. Francis de Sales K of C 11531 are having a 'Family Breakfast' on **Sunday, January 28th, 2018** from 8:30 a.m.-12:00 p.m. in the Parish Hall. Everyone welcome.

« **Petit déjeuner** » par les **C. de C. St-François de Sales, Conseil 11531**, le **dimanche, 28 janvier, 2018** de 8h30-12h00, en la salle paroissiale. Tous sont les bienvenues.